
PROTOKÓŁ NR XLIII/2021 
z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
z dnia 11 lutego 2021 r. 

 

Z uwagi na pandemię obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym  
w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ul. Jana Głogowskiego 3/5, 
rozpoczęły się o godz. 9.03. 

W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b  

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 

Nieobecni radni: Mateusz Czeremcha, Irena Renduda-Dudek, Karol Wójcik, Jerzy 

Wrona. 

 

Ad I/Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie  quorum: 

Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Dzień dobry Państwu. Otwieram czterdziestą 
trzecią nadzwyczajną sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Na wstępie 
dokonam sprawdzenia listy obecności, żeby ustalić, czy posiadamy wymagane 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Będą odczytywać Państwa 
nazwiska z listy obecności, a Państwo będą potwierdzać swoją obecność. Stanisław 
Choinka. Stanisław Choinka. 
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Czeremcha Mateusz. Czeremcha Mateusz. 
Duda Renata. 
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem obecna. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Giemza Marek. 
Radny M. Giemza – Marek Giemza, obecny.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Głąb Artur.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Kaszuba Dariusz. 
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, obecny. Dzień dobry wszystkim. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Kutryba Kamil.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Łata Mariusz.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Maj Grażyna. 
Radna G, Maj – Grażyna Maj, obecna.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Marzec Marcin.  Marzec Marcin.  
Radny M. Marzec – Marzec Marcin, obecny.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Morycińska Bożenna. 
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Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, obecna. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Pałka Andrzej. Pałka Andrzej. 
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, obecny. Dzień dobry Państwu.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Pietruszka Aron.  
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, obecny. Dzień dobry.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Pikus Joanna, obecna. Renduda-Dudek Irena. 
Sajda Włodzimierz.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Stec Włodzimierz. 
Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, obecny.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Stelmasik Kamil.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, obecny. Dzień dobry.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Strojny Daniel. 
Radny D. Strojny – Strojny Daniel, obecny. Dzień dobry.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Woźnicka-Kuzdak Marta. 
Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, obecna. Dzień dobry 
Państwu.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Wójcik Karol. Wójcik Karol. Wrona Jerzy. 
Wrona Jerzy. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – I Zawadzki Artur. 
Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzam, że 
posiadamy kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. Witam 
Radnych Rady Miasta. Witam Prezydenta Miasta – Pana Jarosława Górczyńskiego, 
Wiceprezydentów Miasta: Pana Piotra Dasiosa oraz Dominika Smolińskiego, 
Sekretarza Miasta – Panią Annę Niedbałę oraz wszystkich przybyłych na dzisiejszą 
sesję internautów, którzy śledzą przebieg naszych sesji on line. 
Szanowni Państwo! W związku z wejściem w życie rozporządzenia Parlamentu 
Europejskiego i Rady z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych 
w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu 
takich danych oraz uchylenia dyrektywy dotyczącej ogólnego rozporządzenia o 
ochronie danych – zwanego dalej RODO –informuję, iż każdy, kto czynnie, mam na 
myśli zabieranie głosu podczas sesji, uczestniczy w posiedzeniu Rady Miasta, musi 
być świadomy, iż wyraża jednocześnie zgodę na przetwarzanie swoich danych 
osobowych. Uprzejmie informuję, jeżeli podacie Państwo w trakcie trwania obrad 
swoje dane osobowe, czyli: imię, nazwisko, ewentualnie adres, dane te będą 
ogólnodostępne w związku z transmisją i utrwaleniem sesji obrad. Radni Rady 
Miasta z mocy prawa są osobami publicznymi i taka zgoda nie jest wymagana. Z 
uwagi na wyżej wymienione rozporządzenie, proszę wszystkich o niepodawanie 
danych osobowych innych osób fizycznych w swoich wypowiedziach, jeżeli  
nie wyraziły na to zgody.  
Szanowni Państwo Radni! Zgodnie z ustawą z dnia 4 kwietnia 2019 r.  
o dostępności cyfrowej stron internetowych i innych aplikacji mobilnych podmiotów 
publicznych oraz dyrektywą Parlamentu Europejskiego i Rady  
z dnia 26 października 2016 r. w sprawie dostępności stron internetowych  
i mobilnych aplikacji organów sektora terytorialnego, wszystkie materiały 
publikowane na stronach samorządu terytorialnego są przystosowane dla osób 
niepełnosprawnych. Zgodnie z wyżej wymienionymi aktami prawnymi, nagrania 
obrad sesji Rady Miasta będą zatem uzupełniane o napisy dla osób niesłyszących.  
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Ad II/ Przedstawienie porządku obrad: 

Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Przechodzimy do realizacji porządku obrad. 
Otrzymali Państwo porządek obrad dzisiejszej sesji. Czy ktoś z Państwa ma jakieś 
uwagi do porządku? Nie widzę.  
 
Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

 

I. Otwarcie sesji – stwierdzenie quorum. 

II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za korzystanie 

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

w miejscu sprzedaży za 2021 rok. 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Ad III/Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za korzystanie z 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w 
miejscu sprzedaży za 2021 rok: 
 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Więc przechodzimy do kolejnego punktu, 
punktu III – podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za korzystanie z 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w 
miejscu sprzedaży za 2021 rok. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 
Budżetu Rady Miasta. Proszę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.  
Przewodniczącego Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Dziękuję. Czy mają Państwo jakieś uwagi, 
bądź zapytania do projektu uchwały. Radny Andrzej Pałka, proszę. 
Radny A. Pałka – Pani Przewodnicząca! Koleżanki, Koledzy Radni! Panowie 
Prezydenci! Mili Goście! Myślę, że trzeba podkreślić, że jest to kolejny krok, kolejny 
skłon Pana Prezydenta i jego służb idący w kierunku pomocy, na ile pozwalają 
przepisy prawa, tym którym, jak to się mówi – wstrzymano wszelkie działania z mocy 
prawa, oczywiście nadanej – już tak powiem z trybuny sejmowej. I za to się należą 
wielkie podziękowania. Powiedziałem – kolejny krok, bo wiemy, że już było ich wiele, 
a jednak dalej jeszcze wyszukuje się, co można, na ile można wspomóc. Za to 
wielkie podziękowania. Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Zgłaszał się jeszcze Radny Marcin Marzec. 
Proszę bardzo.  
Radny M. Marzec – Dziękuję Pani Przewodnicząca! Rzeczywiście, zgłaszałem się. 
Szanowni Państwo! Panowie Prezydenci! Wysoka Rado! Właściwie w bardzo 
podobnym duchu. Chciałem zająć stanowisko, jak mój poprzednik. Rzeczywiście, 
przepisy prawa są takie, a nie inne w Polsce i samorząd, ani bardzo ustawowych 
możliwości nie posiada, żeby ulżyć bardziej przedsiębiorcom i rzeczywiście jest to 
jedna z nielicznych możliwości. Ja się bardzo cieszę, że projekt takiej uchwały 
powstał, bo jest to wsłuchanie się w głos środowiska. Ja rozmawiam i mam kontakty 
z kilkoma restauratorami na terenie miasta i nie ukrywam, że sam rzeczywiście 
zawaliłem, bo obiecałem, że w zeszłym tygodniu w podobnym duchu złożę 
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interpelację. Nie udało mi się tego zrobić ze względu na natłok spraw zawodowych i 
tym bardziej się cieszę, że taka uchwała jest. To znaczy, że miasto wsłuchuje się po 
prostu w potrzeby przedsiębiorców. Może jest to wymiar symboliczny, bo z tego, co 
się dowiedzieliśmy na komisji, jak gdyby te kwoty globalnie nie są jakieś duże,  
ale tak jak powiedziałem, nie można mieć o to do nikogo absolutnie pretensji, bo tak 
"krawiec kraje, jak mu materiału staje". Mamy taki system legislacyjny w Polsce, a nie 
inny i nic na to nie poradzimy. Tak, że ja na pewno będę tą uchwałę popierał. 
Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Kamil Stelmasik, proszę. 
Radny K. Stelmasik – Dziękuję Pani Przewodnicząca! Oczywiście, też jakieś dwa 
zdania w podobnym duchu, kontekście, jak koledzy – moi poprzednicy. Też się 
cieszę, że nasze miasto idzie w tym kierunku, bo w ostatnich tygodniach kilka miast 
w Polsce podjęło podobne uchwały. No cóż, przedsiębiorcy nie zarabiają, nie 
pracują, więc nie zarabiają. Ja mam tylko pytanie, jakby takie poszerzające – ilu 
podmiotów będzie dotyczyła ta uchwała, jaka to jest liczba? No i czy to jest duża 
kwota w kontekście tego roku i czy nie będzie miało to wpływu na tzw. "kapslowe" i 
jakieś działania, które z tych pieniędzy są, oczywiście  finansowane dla organizacji 
pozarządowych i oczywiście jakieś programy profilaktyczne? Dziękuję bardzo. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Radny Aron Pietruszka, proszę. 
Radny A. Pietruszka – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie Prezydencie! 
Szanowni Goście! Ja w imieniu branży gastronomicznej chciałbym Panu 
Prezydentowi serdecznie podziękować za projekt tej uchwały. Jest to kolejna pomoc 
dla przedsiębiorców w naszym mieście, znaczna pomoc w tym trudnym czasie 
covidowym. Dziękuję w imieniu branży gastronomicznej, z którą mam kontakt, która 
również osobiście gdzieś w moich tutaj rodzinnych kręgach również jest. Dziękuję, 
Panie Prezydencie. Będę oczywiście głosował "za".  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać 
głos? Nie widzę. W związku z powyższym poddaję pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie zwolnienia z części opłaty za skorzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za 2021 r. Będę 
kolejno wyczytywała Państwa Radnych z listy obecności, a Państwo będą 
przedstawiać swoje stanowisko: "jestem za", "jestem przeciw", czy też "wstrzymuję 
się". I tak: Radny Choinka Stanisław.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Radna Duda Renata.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Giemza Marek.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Głąb Artur.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Kaszuba Dariusz.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Kutryba Kamil. 
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Łata Mariusz.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Maj Grażyna.  
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 
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Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Morycińska Bożenna.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Pałka Andrzej.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Pietruszka Aron.  
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Pikus Joanna, jestem za. Sajda Włodzimierz.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Stec Włodzimierz.  
Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, oczywiście jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Stelmasik Kamil.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, oczywiście jestem za. I przypominam Pani 
Przewodnicząca, że zadałem pytanie. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Po przegłosowaniu, jak najbardziej Pan 
Prezydent chciał zabrać głos. Tak, że myślę, że na wszystkie pytania i wątpliwości 
odpowie. Strojny Daniel.  
Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Woźnicka-Kuzdak Marta. 
Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Zawadzki Artur. 
Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Bardzo serdecznie dziękuję. Stwierdzam, iż 
uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zwolnienia z części opłaty  
za skorzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spożycia w miejscu sprzedaży za 2021 r.  (imienny wykaz głosowania stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu). 

Patrz uchwała Nr XLIII/22/2021 – załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Bardzo proszę Pana Prezydenta  
o zabranie głosu.  
Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! 
Zaproszeni Goście! Szanowni Państwo! Drodzy Internauci! Chcę podziękować tutaj 
osobom, które zabierały głos: Pan Radny Andrzej Pałka, Pan Radny Marcin Marzec, 
Panowie Radni: Kamil Stelmasik i Aron Pietruszka.  
To wszystko prawda. W Ostrowcu Świętokrzyskim wsłuchujemy się w wiele głosów. 
Stąd widząc co się dzieje na rynku restauracyjno-gastronomicznym, wyszliśmy z taką 
inicjatywą. Inicjatywą, która dotyczy wprost 47 przedsiębiorców. Tych 47 
przedsiębiorców w mieście Ostrowcu Świętokrzyskim ma ponad 94 koncesje na 
sprzedaż napojów alkoholowych. One są podzielone na 3 kategorie: piwa, wina i 
twarde alkohole. I do tych osób, do tych przedsiębiorców ta pomoc, którą Państwo 
przegłosowaliście, jest dedykowana i przeznaczona. Czyli 47 przedsiębiorców w 
Ostrowcu Świętokrzyskim będzie miało możliwość, dzisiaj już możemy powiedzieć,  
po Państwa jednogłośnym przegłosowaniu, że zwolnieni zostają z 2 rat płatnych do 
31 maja i 30 września 2021 r. To są częściowe opłaty za korzystanie z zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, 
czyli dotyczy to przede wszystkim tylko i wyłącznie restauracji oraz gastronomii – 
spożycie na miejscu. Trudno mówić o kwotach, które jak gdyby miasto nie dostanie, 
bo o tyle budżet miasta będzie miał mniej pieniędzy, ale to jest zależne od tego, ile 
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tych przedsiębiorców zwróci się o zwrot, bądź skorzysta i nie zapłaci tych opłat. 
Wstępne szacunki, zaznaczam wstępne – to może być około 100 tys. zł. Tak, że to 
jest taka ulga dla tych przedsiębiorców. Ja też chcę podziękować za to 
przypomnienie, bo drodzy Państwo, warto to podkreślić – "ostrowiecki bezpiecznik" 
odbił się bardzo szerokim echem w wielu samorządach, w wielu miejscach w kraju, 
bo my w Ostrowcu Świętokrzyskim poszliśmy bardzo mocno, zwalniając 
przedsiębiorców z opłat od nieruchomości, zmniejszając opłaty za wodę  
do złotówki, zwalniając z opłat za czynsze w lokalach, które są własnością miasta, 
bądź spółek zależnych od miasta. Więc mogę powiedzieć, że i do nas  
te głosy od przedsiębiorców docierają. Drodzy Państwo, nie możemy zapomnieć 
jednej rzeczy – my wszyscy funkcjonujemy z określonych podatków.  
Ci podatnicy ciężko pracują, żeby wypracować te podatki. Niestety, nie wszędzie 
znajdują uznanie, nie wszędzie znajdują wsparcie i cieszę się, że mogę wspólnie ze 
współpracownikami, chociaż w taki sposób pomóc, wesprzeć, bo obawiam się, że 
wiele tych biznesów nie przetrwa jednak tych trudnych czasów. I stąd myślę, że taki 
gest Państwa Radnych i nas – miasta w stronę lokalnego biznesu jest jak najbardziej 
potrzebny, jako taki też pozytywny sygnał dla innych samorządów. Z tego miejsca 
chcę podziękować wszystkim Państwu Radnym, jeszcze raz za wsparcie. Dziękuję 
bardzo.  
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Dziękuję, Panie Prezydencie! O zabranie głosu 
poprosili również Państwo Renata i Jarosław Cichoń, właściciele restauracji 
"Słoneczna Weranda". Proszę bardzo. 
Jarosław Cichoń – Dzień dobry! Ja chciałbym od siebie podziękować Radzie Miasta, 
Panu Prezydentowi za ten miły gest w tych dla nas bardzo ciężkich chwilach. 
Naprawdę mamy lokale zamknięte i nawet niepłacenie opłaty za koncesję na kilka 
miesięcy, to jest dla nas bardzo dużo. Może to dla Urzędu bardzo miły gest, a dla nas 
jest bardzo dużo i w imieniu moim, i moich przyjaciół, którzy prowadzą gastronomię 
ostrowiecką – serdecznie dziękujemy. 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Dziękuję bardzo. Pan Marcin Marzec, proszę 
bardzo. 
Radny M. Marzec – Przepraszam Pani Przewodnicząca, że jeszcze, już post factum, 
bo już po jak gdyby  głosowaniu, ale jeszcze przypomniało mi się takie jedno, właśnie 
nasunęło mi się takie jedno merytoryczne pytanie i być może będzie szansa uzyskać 
odpowiedź. Chodzi mi o to, czy ta pomoc, której udzielimy przedsiębiorcom, będzie 
stanowiła pomoc de minimis dla przedsiębiorców? 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Proszę, Panie Prezydencie o odpowiedź.  
Prezydent Miasta – J. Górczyński – Każda pomoc udzielana przez samorząd jest 
pomocą de minimis i to jest takie wsparcie, które każdy może mieć w innej kwocie, 
bo te opłaty są płacone w różnych kwotach od faktycznej ilości sprzedaży dla 
poszczególnych przedsiębiorców, ale już poza łączeniem oficjalnym Pani Mecenas 
Ewa Murzyn jest w stanie, w razie czego Panu jeszcze wyjaśnić te zawiłe kwestie. 
Chcę też podziękować Zespołowi Radców Prawnych, bo proszę wierzyć, że my w 
Ostrowcu Świętokrzyskim naprawdę jesteśmy taką jednostką, która przełamuje wiele 
barier i – że tak powiem – wychodzi z wieloma inicjatywami, dając pozytywny 
przykład dla innych samorządów. I zachęcam z tego miejsca inne gminy, inne 
samorządy też do skorzystania i wsparcia, bo w każdej gminie, w każdym mieście 
jest biznes, który warto wspierać. Powtórzę się, nie zapominajmy o tym, że my 
żyjemy z tych podatków. Bardzo łatwo się żyje na kredyt, bardzo łatwo się rozdaje 
cudze pieniądze, ale bardzo ciężko się je zarabia i myślę, że ci, co ciężko zarabiają 
potrafią to docenić i uszanować. Dziękuję bardzo. 
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Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Dziękuję również.  
Radny M. Marzec – Dziękuję.  
 
 
Ad IX/ Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 
 
Wiceprzewodnicząca RM – J. Pikus – Szanowni Państwo! Wobec wyczerpania 
porządku obrad zamykam czterdziestą trzecią sesję Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego. Dziękuję bardzo. 
 
Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 9.20 

Przewodniczyła: 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
Joanna Pikus 
 

Protokołowały: 
Eliza Kaniewska 
Magdalena Połetek 
 

 

 

 


